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Lærlinger og nye lærefag

• Hvor mange lærlinger har vi i dag, og hvordan går det med lærlingene vi 
har hatt?

• Er det aktuelt å øke volumet av lærlinger, og innen hvilke fagområder 
burde dette være, for å matche med behovene i arbeidsmarkedet?

• Hvor innovative er vi når det gjelder ulike opplæringsløp for ungdom som 
tar sin opplæring i Kristiansand kommune? Finnes det andre alternativer 
enn 2+2 løp som kan være aktuelle?

• Hva med lærekandidatløp? Hva med fagbrev på jobb? Hva med 
praksiskandidater?



Lærlinger og nye lærefag – Hvordan gjør dere det?

• Hva er volumet av lærlinger i Larvik kommune, og hvilke ambisjoner har 
dere?

• Hvordan matcher der inntak av lærlinger og behovene i arbeidsmarkedet?

• Hva styrer innen hvilke fagområder dere tar inn lærlinger?

• Innen hvilke fag har dere lærlinger? Har dere fått til læreløp innen «nye» 
fagområder i det siste?



Kan vi tenke innovativt rundt dagens regelverk?

• Hvordan påvirker «Kvalifikasjonsprinsippet» rekrutteringen vår, og er 
det mulig å ansatte med saklig unntak fra dette?



Kan vi tenke innovativt rundt dagens regelverk?

• Har dere i Larvik kommune gjort ansettelser der utlysningen er 
«øremerket» personer med funksjonsnedsettelser? 

• Hvilke erfaringer har dere gjort dere, eller hva tenker dere om å evnt gjøre 
dette?



Arbeidstreningsplasser eller ansettelser

• Hvordan skal vi tenke innovativt for å inkludere flere? 

• Har vi en ambisjonen om å gjøre rekrutteringer med permanent tilknytning, 
eller å tilby arbeidstreningsplasser? 

• Er det mulig å finne og «skape» nye arbeidsplasser i Kristiansand 
kommune? (For eksempel gjennom TØRN)



Hvor finnes det 
muligheter?



Arbeidstreningsplasser eller ansettelser 
– Hvordan funker dette hos dere i Larvik kommune?

• Har dere personer i arbeidstrening, og får de jobb etterpå, i kommunen 
eller andre steder?

• Hvilke erfaringer har dere med ansettelse av personer fra «utenforskapet»? 
Innen hvilke områder i kommunen har dere prøvd og fått det best til?

• Hvilke ambisjoner har dere innenfor dette området?



Holdninger, kultur, endringsledelse…

• Er vi klar for å få en kollega som er rekruttert fra 
«utenforskapet», eller gjennom en utlysning som retter 
seg direkte til personer med funksjonsnedsettelser?

• Hvordan tenker vi sammen som ledere, politikere, 
ansatte, tillitsvalgte og verneombud om dette?



Holdninger, kultur, endringsledelse… 
- Hvordan er det i Larvik kommune?

• Har dere jobbet med dette, og hva syns dere har vært 
viktig? 

• Er «Våre unge» noe ansatte, ledelse, politikere og 
tillitsvalgte i Larvik kommune er felles om?




